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BESLUITENLIJST VAN DE COMMISSIE BESTUUR, GRONDGEBIED, SAMENLEVING, d.d. 13 

oktober 2015 

Aanwezig de leden: de heer L. Verwoert (PvdA), de heer J.J.G. Lok (PvdA), de heer M.J. van 

Lavieren (PvdA), de heer U. Oflaz (LBA), de heer H.F. Verweij (VVD), de heer F.C. de Gier (VVD), de 

heer J. Schook (D66), de heer J.R. Pardo Kruidenier (D66), de heer M. van der Plaat (D66), de heer 

M. Stout (D66), de heer A.H. Brasser (SGP), de heer J. Brand (SGP), de heer B.W. de Leeuw (SGP), 

de heer H.C. van Vliet (SGP), de heer P. Sterrenburg (CU), de heer T. Stam (CU), de heer T. de 

Gelder (CDA) 

Portefeuillehouder: de heer P.J. Verheij, de heer A. Kraijo, mevrouw A.D. Zandvliet 

Griffier: mevrouw I.M. de Gruijter 

Voorzitter: de heer A.C. Strop 

Opening 

1 Opening en vaststellen agenda 

Besluit 

Vanwege een ingelaste bijeenkomst inzake de komst van vluchtelingen naar 

Alblasserdam, begint deze commissie Bestuur/Grondgebied/Samenleving later dan 

gepland. De voorzitter doet het voorstel om agendapunten 5 en 6 naar voren te halen 

aangezien voor deze punten bezoekers op de publieke tribune aanwezig zijn. Op 

verzoek van de commissieleden zal na de openbare commissie in beslotenheid 

worden vergaderd over geheime bijlagen van de 2e Bestuursrapportage.  

2 Vaststellen verslag commissie Bestuur, Samenleving en Grondgebied van 15 september 

2015 

Besluit 

Verslag Samenleving: de heer Brasser vraagt naar aanleiding van het verslag of 

identiteitsgebonden zorg (zorg in natura) nog steeds beschikbaar is (problemen met 

budgetten). Wethouder Zandvliet geeft aan dat deze zorg geboden kan worden en dat 

er momenteel geen belemmeringen zijn. 

Verslag Grondgebied: de heer van Vliet meldt naar aanleiding van punt 8: het was niet 

zozeer een concrete toezegging van de wethouder als wel een inspanningsverplichting 

om de voortgangsrapportage OZHZ vóór de zomervakantie 2016 te behandelen. Bij 

punt 9 (RIB Haven Zuid) ontbrak een bijlage met de overeenkomst van gemeente en 

Adriaan van Erk, de griffier zorgt dat deze wordt nagestuurd. 

De verslagen van de commissie Bestuur, Grondgebied en Samenleving van 15 

september worden hiermee vastgesteld. 
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Regulier 

3 Mondelinge mededelingen college 

Besluit 

Wethouder Kraijo meldt dat er met rijk, provincie en regio afspraken zijn gemaakt over 

doorstroming A15 (Quick Wins).  

Verder geeft de wethouder aan dat Woonkracht10 zonder vergunning bomen heeft 

gekapt aan de Parallelweg. De wethouder heeft een bouwstop afgekondigd, totdat 

Woonkracht10 een schriftelijke bevestiging levert van de gemaakte afspraken. 

Wethouder Verheij meldt dat er rond het project Hof en Singel bezwaar is gemaakt 

waardoor nog geen vergunning kan worden afgegeven. 

Bespreekstukken 

4 Raadsvoorstel 2e Bestuursrapportage 2015 

Besluit 

De heer de Leeuw doet de suggestie om in de tabel het resultaat vóór en ná onttrekking 

aan de algemene reserves onderaan te vermelden voor de duidelijkheid. Wethouder 

Verheij neemt deze suggestie mee naar de auditcommissie en in de Nota Voorzieningen 

en Reserves is dit opgenomen.  

De wethouder zegt toe begin volgend jaar met een plan te komen rond afvalscheiding. 

De heer de Leeuw vraagt of het mogelijk is een overzicht te geven van taken die zijn 

overgedragen naar de regio, met de financiële consequenties daarbij, om zo 

toekomstgericht een duiding mee te kunnen geven. De wethouder bekijkt hoe hier vorm 

aan gegeven kan worden.  

Er wordt een correctie doorgevoerd in de Burap bij de FES subsidie (bedrag was niet 

correct). 

Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk geagendeerd bij de raad van 27 oktober. 

5 Raadsinformatiebrief voortgang Sporthal Molenzicht (1570605) 

Besluit 

De wethouder wordt gevraagd om spoedig te komen met een helder plan. De 

raadsinformatiebrief wordt geplaatst op de lijst ingekomen stukken voor de raad van 27 

oktober. 

6 Ingekomen brief SIMAV Souburghse Molen 14 september 2015 (1567119) 

Besluit 

Voorafgaand aan de bespreking geeft wethouder Kraijo een korte toelichting op het 

gelopen proces. De commissie betreurt het dat er geen vertegenwoordiging van de 

SIMAV aanwezig is bij deze bespreking.  

De brief wordt toegevoegd aan de lijst ingekomen stukken van de raad van 27 oktober. 
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Ingekomen stukken 

7 Raadsinformatiebrief Publiciteit inzake vermeende tekorten crisisplaatsen jeugd 

(1559767) 

Besluit 

De raadsinformatiebrief wordt op de lijst ingekomen stukken van de raad van 27 oktober 

geplaatst. 

8 Raadsinformatiebrief Vierde wijziging Gemeenschappelijke Regeling Dienst Gezondheid 

en Jeugd (1564477) Besluit 

De raadsinformatiebrief wordt op de lijst ingekomen stukken van de raad van 27 oktober 

geplaatst. 

Sluiting 

9 Rondvraag 

Besluit 

De heer van Vliet vraagt of het mogelijk is om stukken direct zowel in het ris als in ibabs 

te plaatsen. De heer Pardo heeft de tip om stukken zelf in ibabs te plaatsen onder 

persoonlijke documenten.  

Verder heeft de heer van Vliet signalen gekregen dat Alblasserdammers zich storen aan 

het (regelmatig) openstaan van de brug over de Noord. Hij vraagt de wethouder te 

komen met een memo over de brug.  

10 Sluiting 

Besluit 

De voorzitter sluit om 23.00 uur de vergadering. 


